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 BRIDGECLUB  RIJNLAND 
 
 Secretariaat: C.J. Hoefsloot, Klimroos 24, 2317GC  Leiden 

   Telefoon: 071 5211093, E-mail: rijnlandbridge@gmail.com 

 

 
Verslag van de Algemene Vergadering van Bridgeclub Rijnland, gehouden op 
donderdag 26 januari 2023 bij OGC Oegstgeest 
 
 
Aanwezig 54 leden (inclusief 5 bestuursleden) volgens de presentielijst: 
Ton van der Ark, Ria van der Ark, Theo Bogers, Janie de Bok, Mieke de Brabander, Hans 
Bronneman, Gon Bruschke, Plony Cappendijk, Judith Dickhoff, Aad van Dijk, Pim Edelaar, 
Rita Edelaar, Annie Eijs, Felice Faassen, Jos Faassen, Andries Giezen, Peter van den Haak,  
Reiny Hanekamp, Cor Hoefsloot, Theo den Hollander, Els van Kleef, Simon Kloos, Alie de 
Kluiver, Audrey Koene, Frans Koks, Janny Koster, Joop Kroesbergen, Mary Kroesbergen, 
Piet de Lugt, Agnes Maassen, Theo van der Maat, John Macfarlane, Arie Maij, Jan 
Miedema, Gerty van den Nouland, Stuart Oakley, Frans Remmerswaal, Lenie 
Remmerswaal, Maria Remmerswaal, Ton Remmerswaal, Ruud de Rooy, Rinske Schepman, 
Joop Schuurhuizen, Iet Smit, Nico Smit, Trudy Splinter, Hans van der Veen, Hans van 
Velzen, Hage Verdun, Martien van Vilsteren, Mary-Liz Vogel, Cok Weekhout, Rob Weltak en 
Ineke Zuidam.   
Er zijn 16 afmeldingen ontvangen. 
 
 
1.  Opening 
De vergadering wordt om 19.35 geopend door voorzitter Mary-Liz Vogel. Zij heet de vele 
aanwezigen welkom. Er wordt een presentielijst rondgestuurd waarop men ook kan 
aangeven te willen bridgen na de vergadering.  
 
Mary-Liz geeft een korte terugblik op het afgelopen seizoen. We zijn blij dat we weer normaal 
kunnen bridgen. De gewijzigde statuten zijn door de notaris vastgesteld en bij onze 
inschrijving bij de Kamer van Koophandel opgenomen. Daardoor is de vereniging nu een 
rechtspersoon. We beginnen met optimisme aan een dit nieuwe seizoen.  
 
2.  Mededelingen en ingekomen stukken  
Cor Hoefsloot meldt dat 16 leden zich hebben afgemeld voor deze vergadering. Er waren 
twee vragen, die bij het Beleidsplan worden besproken. 
Er hebben zich geen tegenkandidaten voor de vacante bestuursfuncties gemeld.  
  
3.  Verslag AV 2022, 15 maart 2022 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
4.  Verslag kascommissie 2018-2019 
De kascommissie (The Bogers en Ton Remmerswaal) heeft de boeken gecontroleerd . Het 
verslag wordt door Ton Remmerswaal voorgelezen. Het verslag luidt als volgt: 
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De vergadering gaat bij acclamatie akkoord. De voorzitter bedankt de kascommissie. 
 
 
5.  Bestuursverslag/Jaarrekening 2021-2022 
Cor Hoefsloot geeft nog een kleine correctie op de tekst. Normaal staat in dit verslag ook in 
het kort een visie over het beleid voor de toekomst. Dit is nu meer uitgebreid ondergebracht 
in het Beleidsplan dat later wordt besproken.   
Joop Kroesbergen geeft een korte toelichting bij het resultaat van 2021-2022. Ook hier een 
kleine correctie bij de tekst. Bij de toelichting onder lasten moet in de eerste positie “bladen” 
worden vervangen door dupliceermachine. Het verlies van € 3.617,- viel niet tegen. Zeker 
gezien het lange boekjaar (16 maanden) en de hoge kosten voor apparatuur en de notaris.  
Er zijn verder geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt, met dank aan Joop en Cor, 
goedgekeurd. 
 
6. Beleidsplan 2023-2026 “En nu verder” 
Het beleidsplan is in de zomer van 2022 opgesteld en begin januari vastgesteld. Het bestuur 
ziet 100 leden als het minimum om door te gaan zonder grote reorganisaties. De toename 
van de gemiddelde leeftijd, nu al boven 77 jaar, baart zorgen. We hopen de komende jaren 
toch boven de 100 leden te blijven. Eer liggen geen concrete plannen als dit wel gebeurt. 
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Tijdens de bespreking kwamen de aanwezigen met vragen, suggesties en opmerkingen. 
Onder meer: 
- het werven van nieuwe leden (bridgecursus, persbericht of werving bijeenkomsten); 
- presentjes bij de kerstdrive; 
- waardering voor de redactie van Breinland; 
- open drive tijdens de zomer; 
- waardering voor technische commissie; 
- waardering voor de wervende activiteiten van Ineke Zuidam; 
- het succes van de woensdagmiddag (26 paren op 25 januari); 
- verliezen reduceren (een avond minder, contributie verhogen, Bond verlatend, enz.). 
 
In de loop van dit jaar zullen het bestuur en de technische commissie concrete plannen 
uitwerken.  
 
7.  Samenstelling Bestuur 
Mary-Liz Vogel, Joop Kroesbergen en Gerty van den Nouland zijn statutair aftredend. Zij den 
stellen zich herkiesbaar. Bij acclamatie gaat de vergadering akkoord met hun herbenoeming. 
Het bestuur functioneert al een aantal jaren in de huidige samenstelling. Een aantal leden 
van het  bestuur naderen de maximale termijn en gaan stoppen. Nieuwe leden zijn nodig en 
gewenst. 
 
8.  Benoeming kascommissie 2023 
Theo Bogers treedt af, Ton Remmerswaal 1e lid, Peter van den Haak en Mieke de Brabander 
stellen zich beschikbaar als 2e lid en reserve lid. 
 
9.  Jaarprogramma 2023 
Frans Remmerswaal geeft een korte toelichting op het jaarprogramma (tot eind mei). Omdat 
er niet genoeg paren zijn vallen ladder- en parenklim competities af. Ook voor 
viertallencompetities is het aantal paren met gelijke sterkte te weinig. Bovendien is de 
opkomstplicht voor een aantal leden een bezwaar. In plaats daarvan wordt op de dinsdag 
nog een Butlercompetitie georganiseerd. Het voorstel om mee te doen aan externe 
viertallencompetities is door gebrek aan belangstelling niet mogelijk, te meer omdat het 
moeilijk is externe viertallen te ontvangen. De technische commissie vraagt iedereen om 
mee te denken en te komen met voorstellen voor andere competitievormen. 
 
10. Begroting 2023 en contributievoorstel 
Joop Kroesbergen geeft een korte toelichting op de begroting. De begroting moet worden 
gezien als een kader, verschuivingen binnen het totaal zijn goed mogelijk. Hij ziet 
mogelijkheden de verenigingskosten nog wat te drukken en voor bijzondere drives 
(Kerstdrive) het budget te verruimen. Het is een sobere begroting met weinig ruimte voor 
bijzondere uitgaven. Met een verlies van € 3.000,- wordt een substantieel deel van de  
reserves aangesproken. Het bestuur zal onderzoeken of en hoe onze eigendommen zijn 
verzekerd. Het contributievoorstel 2023 zoals vermeld in de agenda wordt bij acclamatie 
goedgekeurd.   
 
          Lid bij 2 NBB clubs   Lid bij 3 NBB clubs:  
- 1 avond of middag         € 105,-   €  89,50  €  84,50 
- 2 avonden of avond en middag   € 150,-   € 134,50  € 129,50 
Niet-spelende leden en basislidmaatschap (voor de woensdagmiddag): € 50,- 
Met het basislidmaatschap betaalt men op woensdag € 2,50 per keer met een “strippenkaart” 
van € 25.-. Bezoekers betalen € 4,- per middag. 
 
Alle leden ontvangen morgen (27 januari 2023) het verzoek om hun contributie binnen 14 
dagen te betalen op bankrekeningnummer NL64RABO0155285912 ten name van Bridgeclub 
Rijnland te Oegstgeest. Bij korting s.v.p. de andere NBB club(s) vermelden.   
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11. Samenstelling Technische Commissie overige Commissies en Functies 
Door tijdgebrek vervalt dit agendapunt. Op de website staat het actuele overzicht. Vacatures 
worden z.s.m. opgevuld.  
 
12  Rondvraag en Sluiting 
De volgende punten werden besproken. 
- Instellen commissie voor Club Battle. 
- Zomerstop woensdag bridge afstemmen met OGC 
- Stank riolering bij de toiletten. 
- Veel nieuwe leden vanaf 1 januari. 
- Vertrekkende leden i.v.m. contributie. 
- Regels voor afzeggen. 
- Verwijderen afzegknop op de site. 
 
Het bestuur en de technische commissie zullen de opmerkingen en voorstellen bespreken 
en, zo mogelijk, invoeren of oplossen.   
 
 
Mary-Liz dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en de actieve bijdrage aan deze 
vergadering. Zij sluit de Algemene Vergadering om 20.40 uur.    


